
Zápisnica č. 44 z výjazdného rokovania Vedenia STU konaného v dňoch 
 7.-8. októbra 2004 v Starej Turej 

  
 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Robert Špaček, Ján Kalužný, Ernest Bučko 

Helena Žideková, Robert Redhammer, Milan Žalman, Pavel Timár 
 
Neprítomný:  
 
Program rokovania: 
1. Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2004/2005 (pror. Kalužný)  
2. Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
3. FIIT – súčasný stav (rektor Báleš) 
4. Sieť high-tech laboratórií a popredných výskumných pracovísk (pror. Redhammer) 
5. Stav využívania ESF vo výskume STU (pror. Redhammer) 
6. Aktuálny stav v budovaní www stránky STU (pror. Špaček). 
7. Príprava osláv 70. výročia založenia univerzity (pror. Špaček). 
8. Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 (rektor Báleš,  pror. Kalužný) 
9. Stav IT na STU (pror. Molnár). 
10. Stav nájomných zmlúv (pror. Bučko) 
11. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
1) Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2004/2005 (pror. Kalužný) – 

Príloha č.1. 
2) Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
3) Aktuálny stav v budovaní www stránky STU (pror. Špaček) – Príloha č.2. 
4) Organizačné zabezpečenie osláv 70. výročia založenia univerzity (pror. Špaček) - Príloha 

č.3. 
5) Stav IT na STU (pror. Molnár) – Príloha č.4. 
6) Stav nájomných zmlúv (pror. Bučko) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy: 1/42/2004, 3/42/2004 
 
Nesplnené úlohy: 1/40/2004, 2/40/2004 – plnenie týchto úloh pokračuje. 
 
Informácie z porád a vyšších orgánov: 
Rektor Báleš:  
- SRK neodsúhlasila ministrovi školstva SR odňať právomoci VŠMU. 
- Pri SRK sa vytvára evaluačná komisia, v ktorej členom za STU bude pror. Kalužný. 
 
Pror. Redhammer: 
- sa zúčastnil zasadnutia Pracovnej skupiny VIII Národného konventu o EÚ k pozičnému 

dokumentu SR k Lisabonskej stratégii. Európska komisia schválila zásadný dokument 
 “Education and Training 2010“ v ktorom sa deklaruj päť zásadných ukazovateľov pre 
vzdelávanie v EÚ. Medzin iným aj zvýšenie počtu študentov na matematických, 
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prírodovedných a technických smeroch štúdia o minimálne 15 %. Podstatne viac financií 
je určených na vzdelávacie programy, z cca 4 mld. Eur na 13 mld. Eur. 

Pror. Špaček: napriek tomu, že je tam smerovaných viac financií, môže tento proces u nás 
kolabovať, pretože sa vyžaduje spolufinancovanie a to je na našich fakultách 
problém. 

Pror. Kalužný:   
- Predsedníctvo RVŠ navrhne RVŠ zatiaľ nerokovať o „Metodike delenia dotačných 

prostriedkov pre r. 2006. 
- uskutočnilo sa prvé zasadnutie „Národného tímu Bolonských promóterov“, ktorého je 

členom. 
 
 
K bodu 1 Vyhodnotenie prijímacieho konania pre akademický rok 2004/2005 (pror. 

Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál a informoval o počtoch prijatých študentov na 

jednotlivé fakulty STU. Vyšší záujem o štúdium bol zaznamenaný na SjF 
a FCHPT. Ako nedostatky označil pretrvávajúcu nedostatočnú softvérovú 
podporu hlavne pri prijímacom konaní na Ing. Štúdium a opakujúce sa 
rozdiely v počte prijatých a pošte zapísaných študentov. Navrhuje realizovať 
efektívnejšie formy propagácie najmä Bc. štúdia a zvážiť možnosti zápisu 
prijatých uchádzačov o Bc. štúdium ešte pred letnými prázdninami. 

 
Rektor Báleš: je potrebné zjednotiť prijímacie konania na jednotlivých fakultách. 
 
Stanovisko č. 1/44/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál a súhlasí s navrhovanými opatreniami. 
 
 
K bodu 2 Plán prijímacieho konania pre akademický rok 2005/2006 (pror. Kalužný) 
 
Pror. Kalužný: predložil písomný materiál a podrobne komentoval jeho obsah. V ňom sú 

navrhnuté termíny prijímacieho konania Bc. štúdia vo dvoch kolách. Okrem 
toho sú tam uvedené počty študentov, ktorých plánujú jednotlivé fakulty 
prijať na Bc. štúdium. U niektorých fakúlt sú tieto  počty nadsadené. 

 
Rektor Báleš: Konštatoval, že plánované počty prijatých študentov sú nadsadené hlavne 

v prípade FCHPT, FEI a FIIT. Preto navrhol prideľovať miesta pre ubytovanie 
na ŠD nie podľa týchto čísel, ale podľa počtu skutočne prijatých študentov 
v predchádzajúcom roku alebo priemeru za ostatných niekoľko rokov. Ďalej 
upozornil, že na budúci rok sa už bude prijímať na konkrétne študijné 
programy a navrhol minimálny počet študentov pre otvorenie študijného 
programu Bc. štúdia na úrovni 50. 

Pror. Molnár: Musíme riešiť aj to, čo sa stane, ak sa študijný program neotvorí. 
Pror. Redhammer: minimálny počet študentov na úrovni 50-60 považuje za dobrý a navrhuje 

neobmedzovať to zhora. Upozornil, že máme pomerne veľa študentov 
nezvládajúcich a zanechávajúcich štúdium v 1. ročníku. 

Pror. Špaček: Navrhuje, aby si fakulty dočasne mohli otvoriť aj študijné programy s menším 
počtom študentov, ale musia mať iné študijné programy s veľkým 
počtom študentov, ktoré im finančne pokryjú tie malé. 
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Kvestorka Žideková: Navrhuje, aby študentom boli ponúknuté aj ubytovacie a stravovacie 
kapacity, ktoré má STU v Gabčíkove. 

Uznesenie č. 1/44/2004 
Vedenie STU sa uznieslo, že pre otvorenie študijného programu v 1. ročníku Bc. štúdia je 
stanovený minimálny počet 50 študentov a v Ing. štúdiu je to 20 študentov. Maximálny počet 
nie je obmedzený. 
 
Úloha č. 1/44/2004 
Rektor STU poveruje prorektora Kalužného, aby na základe analýzy štatistík z uplynulých 
rokov pripravil systém, podľa ktorého sa budú prideľovať jednotlivým fakultám STU počty 
miest na ŠD. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 25. 10. 2004 
 
 
K bodu 3 FIIT – súčasný stav (rektor Báleš) 
 
Rektor Báleš: informoval členov Vedenia STU o súčasnom stave FIIT STU. Problém v roku 

2004 bol počet pridelených miest na ŠD. Priestorové zabezpečenie FIIT sa na 
tento akademický rok podarilo vyriešiť, aj keď to nie je riešenie definitívne. 
FIIT odmietla ponúkané priestory pre výuku na FCHPT a SvF STU. FIIT je 
personálne stabilizovaná fakulta. 

 
Stanovisko č. 2/44/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave FIIT STU. 
 
 
K bodu 4 a 5 Stav využívania ESF vo výskume STU (pror. Redhammer) 
 
Pror. Redhammer: Predstavil Vedeniu STU zámer vytvoriť Slovenskú výskumno-inovačnú 
sieť pracovísk a začleniť high-tech pracoviská STU do tejto siete. STU požiadala o finančnú 
podporu na zriadenie tejto siete a to projektom v rámci 1. výzvy na podanie projektov 
Európskeho sociálneho fondu (ESF). Výsledok ešte nie je známy. Konštatoval, že v rámci 1. 
výzvy bolo podaných menej projektov, ako bolo na ne určených financií. Kritizoval hlavne 
obmedzenia, že 1 organizácia môže podať viacero projektov, ale získať môže len 1 projekt, 
ktorý je finančne obmedzený zhora sumou 2 mil. Sk. Toto sa v rámci 2. výzvy zmení. 
 
Stanovisko č. 2/44/2004 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o sieti high-tech pracovísk na STU a súhlasí so 
zámerom vybudovať Slovenskú výskumno-inovačnú sieť pracovísk a začleniť high-tech 
pracoviská STU do tejto siete. Súčasne odporúča sledovať ďalšie výzvy na podávanie 
projektov ESF na www stránkach MŠ SR. 
 
 
K bodu 6 Aktuálny stav v budovaní www stránky STU (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček: Predložil a podrobne komentoval písomný materiál k tomuto bodu rokovania. 

Navrhol zakúpiť redakčný systém – software BUXUS pre tieto účely. Tým by 
sa celý proces urýchlil. 
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Rektor Báleš: zaujímal sa o to, či sa tento systém dá prepojiť so systémom CAMPUS 
ONLINE, ktorý ideme na STU zavádzať. Navrhol, aby tam bola umiestnená 
skrinka „Odkazy rektorovi STU“. 

Pror. Kalužný: zaujímal sa kto bude mať prístupy na web stránku za účelom jej neustálej 
aktualizácie. Navrhol, aby za jednotlivé časti obsahu web stránky boli 
zodpovední prorektori STU 

Pror. Špaček: budú zaškolení pracovníci z každého oddelenia, ktorí aktualizáciu budú môcť 
vykonávať tak, aby to bolo maximálne pružné. 

Pror. Molnár: navrhol, aby to bolo nanovo organizované. Musí tu byť 1 človek, ktorý sa 
o web stránku bude profesionálne starať denne vrátane štruktúry web stránok 
fakúlt. 

Predseda AS Žalman: poukázal na to, že aj v prechodnom období budovania web stránky 
STU musíme zabezpečiť zverejnenie príslušných informácií. 

Kvestorka Žideková: požadovaný nákup software BUXUS je finančne krytý, môže byť 
realizovaný. 

Uznesenie č. 2/44/2004 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Aktuálny stav v budovaní webovej stránky STU“ 
s pripomienkami. 
 
Uznesenie č. 3/44/2004 
Vedenie STU súhlasí so zakúpením redakčného systému BUXUS. 
 
Úloha č. 2/44/2004 
Rektor STU ukladá pripraviť Štatút a Organizačný poriadok web stránky STU. 
Z: Pror. Špaček 
T: 25. 10. 2004. 
 
 
K bodu 7 Príprava osláv 70. výročia založenia univerzity (pror. Špaček) 
 
Pror. Špaček: predložil písomný materiál a podrobne ho komentoval. V ňom je menovaný 

organizačný výbor ako aj členovia jednotlivých komisií, ktoré budú pracovať 
na príprave akcií k oslavám 70. výročia založenia STU. Ďalej materiál 
obsahuje návrh konkrétnych akcií, ktoré sú časovo rozvrhnuté od januára do 
júna 2007. 

 
Predseda AS Žalman: navrhuje zvážiť, či navrhovanú konferenciu nerobiť na medzinárodnej 

úrovni. 
Pror. Kalužný: navrhuje zmeniť názov konferencie. 
Rektor Báleš: Navrhol názov konferencie História a budúcnosť technického vzdelávania. 

Súčasne povedal, že značná časť financovania celých osláv môže byť 
realizovaná cez Nadáciu STU. 

Pror. Špaček: dal na zváženie, či k tomuto výročiu budeme meniť aj logotyp STU, alebo nie. 
Ak áno, musíme na to vypísať súťaž. 

Hlasovaním bolo rozhodnuté, že logotyp STU sa meniť nebude. 
 
Uznesenie č. 4/44/2004 
Vedenie STU súhlasí s materiálom „Organizačné zabezpečenie osláv 70. výročia vzniku 
STU“ s pripomienkami okrem návrhu na vypísanie súťaže na nový logotyp STU. 
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K bodu 8 Marketingový plán a návrh rozpočtu ICV STU na rok 2005 (rektor Báleš,  pror. 
Kalužný) 

 
Pror. Kalužný: Prezentoval písomný materiál, ktorý doručil riaditeľ ICV STU Ing. Babinský. 

Konštatoval malú previazanosť ICV na fakulty STU. Funkčne ICV závisí od 
osôb vo funkciách vedúcich oddelení. 

 
Pror. Špaček: v materiále chýba strategický pohľad na celoživotné vzdelávanie. 
Predseda AS Žalman: treba uvažovať o založení s.r.o. pri STU a cez ňu realizovať túto 

činnosť. 
 
Uznesenie č. 5/44/2004 
Vedenie STU berie na vedomie písomné materiály predložené k tomuto bodu rokovania so 
zásadnými pripomienkami. 
 
Úloha č. 3/44/2004 
Rektor STU ukladá Ing. Babinskému dopracovať predložené materiály tak, aby odrážali 
zmeny v štruktúre príjmov. 
Z: Ing. Babinský, rektor Báleš, Pror. Kalužný 
T: 25. 10. 2004. 
 
 
K bodu 9 Stav IT na STU (pror. Molnár). 
 
Pror. Molnár predložil písomný materiál, v ktorom je stav IT osobitne hodnotený pre 16 

osobitných jeho funkcií: Jednotné elektronické prostredie, Preukaz študenta, 
Stravovací systém, Audit dátových sietí, Informačný systém Študent, Inovácia 
ekonomického softvéru, Knižničný systém OLIB, Antivírová ochrana STU, 
Zabezpečenie proti nepovolenému prístupu k údajom, www server STU, 
centrálne spravované licencie SW na STU, Bezpečnostný projekt STU, Projekt 
IP telefónie, Projekt videokonferenčného pracoviska a rozvojové IT projekty MŠ 
SR. Prorektor Molnár uviedol, že už teraz treba začať pripravovať návrhy 
celouniverzitných IT projektov a v novembri 2004 predložiť 1. návrh. 

 
Úloha č. 4/44/2004 
Rektor STU ukladá pror. Molnárovi vypracovať bližšiu špecifikáciu IT projektov a predložiť 
ju na najbližšie rokovanie Vedenia STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 25. 10. 2004. 
 
Úloha č. 5/44/2004 
Rektor STU ukladá pror. Molnárovi referovať o stave hlavne projektu OLIB ale aj ostatných 
IT projektov na rokovaní KR STU. 
Z: Pror. Molnár 
T: 22. 11. 2004. 
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K bodu 10 Nájomné zmluvy na STU (pror. Bučko). 
 
Pror. Bučko: predložil písomný materiál a komentoval ho. Materiál obsahuje stav nájomných 

zmlúv jednotlivých súčastí STU podľa integrovaného informačného systému 
MIS ku dňu 23. 9. 2004. 

 
Predseda AS Žalman: upozornil, že v predloženom materiále sú chyby a žiadal ich opraviť. 
 
Stanovisko č. 3/44/2004 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál „Stav nájomných zmlúv na STU“ 
a požaduje jeho doplnenie. 
 
Úloha č. 6/44/2004 
Rektor STU ukladá doplniť prehľadovú tabuľku o stave nájomných zmlúv o ďalšie údaje tak, 
aby bolo možné urobiť z toho analýzu a závery. Doplniť je treba : užívanú plochu v m2, počet 
zamestnancov a počet študentov podľa jednotlivých súčastí STU. 
Z: Pror. Bučko, pror. Kalužný a kvestorka Žideková 
T: 9. 11. 2004. 
 
 
K bodu 11 Rôzne. 
 
1) Pror. Bučko predniesol požiadavku umiestnenia reklamných plôch na budovu ŠD Jura 

Hronca v dĺžke trvania 10 rokov. 
 
Stanovisko č. 4/44/2004 
Vedenie STU nesúhlasí s takou dlhou dobou prenájmu plôch na reklamné účely. 
 
2) Pror. Kalužný: 
- prezentoval myšlienku 12 týždňového semestra 
- je treba riešiť žiadosti o dvojité diplomy – aj s inými školami 
- predložil tabuľku s počtami študentov prijatých na PhD štúdium na jednotlivých 

fakultách. Konštatoval, že máme na STU ešte 36 neobsadených miest. Bude o tom 
informovať dekanov fakúlt na KR STU. Snahou bude obsadiť všetky pridelené miesta. 

 
3) Pror. Špaček: informoval o iniciatíve akademického sochára Viku, busta bývalého 

rektora je už hotová, pričom nebola explicitne objednaná. Rektor navrhol bustu 
realizovať – uzatvoriť príslušné dohody so sochárom Vikom. Zároveň upozornil na 
potrebu doplnenia portrétu rektora bývalého rektora Ľ. Molnára v galérii rektorov vo 
Veľkej zasadačke. 

 
4) Predseda AS Žalman: vyzval členov Vedenia STU, aby, pokiaľ uvažujú , načas dodali 

materiály na rokovanie AS STU, ktoré bude  dňa 18.10.2004. V budúcnosti budú 
členovia Vedenia STU okrem kvestorky sústreďovať všetky materiály na rokovanie PAS 
a AS STU u Ing. Timára. 

 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 

 

Overil:  Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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Prehľad ZPC

Meno účastníka Od: Do: Miesto Účel
Zdroj

financovania  náklady
Oravec Miroslav 8.7. 8.7. Rakúsko Doprava rektora a prof. Wirashinge rozpočet 1 406,64
Babinský Miroslav 11.7. 14.7. Španielsko Stret. Riešit. Projektu LEONARDO. Leonardo 33 091,86
Huba Mikuláš 11.7. 14.7. Španielsko Stret. Riešit. Projektu LEONARDO. Leonardo 33 014,35
Čulen Ján 24.7. 24.7. Rakúsko doprava rektora rozpočet 670,70
Báleš Vladimír 24.7. 1.8. Brazília 12th IAU General Conference rozpočet 97 104,72
Čulen Ján 1.8, 1.8. Rakúsko doprava rektora rozpočet 870,81
Báleš Vladimír 22.8. 26.8. ČR Vedecká rada CHISA FCHPT 11 911,20
Oravec Miroslav 30.8. 30.8. Rakúsko doprava rektora rozpočet 1 309,87
Horváth Pavol 26.8. 29.8. Maďarsko  Worshop org. ITU-téma PČ CVT 24 995,57
Báleš Vladimír 30.8. 16.9. Austrália Konferencia KCHBI             62 274,00
Braun Jozef 7.9. 7.9. Rakúsko Odvoz zahraničných hostí rozpočet 675,88
Redhammer Robert 8.9. 10.9. Estónsko konferencia Enlarging Europe rozpočet 5 335,46
Oravec Miroslav 16.9. 16.9. Ralúsko Doprava rektora rozpočet 777,93
Duchoňová Alena 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Jasovský Peter 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Kamencová Zuzana 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Velčická Jana 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Makovičová Anna 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Pokorná Anna 21.9. 21.9. ČR   DPH a riešenie problémov F72 ÚZ ŠDaJ 1 076,48
Čulen Ján 22.9. 22.9. ČR Doprava prof. Molnára rozpočet 525,00
Redhammer Robert 23.9. 23.9. ČR priemyselné vlastnictvo rozpočet 1 157,48
Búciová Mária 23.9. 23.9. ČR zrušená ZPC rozpočet 5,88
Štulrajter Zdeno 23.9. 23.9. ČR priemyselné vlastnictvo rozpočet 1 082,36
Kicko Jozef 29.9. 1.10. ČR 12. Users Ansys Meeting PČ CVT 6 624,00
Čulen Ján 29.9. 1.10. ČR Stretnutie chemic. fakúlt ČR a SR FCHPT 4 886,00
Kalužný Ján 4.10. 5.10. ČR Konzult. na ČVUT Praha a VUT Brno rozpočet 2 278,00
Žemberyová Tatiana 8.10. 10.10. Poľsko Dissemination seminar Socrates SAAIC 5 040,00
Báleš Vladimír 21.1O 24.10. Portugalsko Erasmus mobilita Erasmus 8 960,00
Meszároš Alojz 21.1O. 24.10. Portugalsko Erasmus mobilita Erasmus 8 960,00
Žemberyová Tatiana 11.11. 12.11. ČR, Brno     Increasing SM and TS mobilities SAAIC 2 278,00
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